
万方数据



目 录
* 价值管理 *

高校科技成果转化的现状与对策研究 张庆莉 等（1）
我国高校绩效预算评价体系存在的问题及对策研究 程巧玲 等（3）
水文地质对煤矿防治水工作的重要性 李小雷（6）
企业财务风险防控对策分析 吴建新（8）
新时代背景下信息生产力的发展 马红燕（10）
浅谈机制砂石加工设备故障与维修管理 陈杰（12）
管理会计在企业管理中的应用现状及对策 张澄华（15）
低放废水处理工程施工管理 李宗方（17）
智力资本对河南省科技创新能力提升的影响探究 郭静 等（19）
优化客车编组结构及开行方案提高运输效率 孙晓宇（21）
共享经济下企业商业模式创新发展研究 杨琳（23）
电站锅炉受热面安装质量控制要点分析 牛辉（25）
浅谈退休人员社会化管理存在的问题及解决办法 瞿明星（27）
大学生旅游行为辐射效应研究 张晓燕（30）
探讨工程造价全过程管理的重点问题和对策 王晓静（33）
公路工程合同管理中计量支付工作研究 苏俊东（35）
浅谈路面项目施工管理 张丽丽（37）
PPP模式下项目投标方案编制要点分析 李鑫（39）
建筑工程造价的动态管理与控制探析 陈英（42）
农村一二三产业融合发达地区的经验及启示 金昱（44）
PPP模式下社会资本方风险防范问题研究 谭琦琦 等（46）
建筑施工企业物资采购风险管理与控制 赵伟（48）
煤矿爆破事故原因分析及对策 吴甲（50）
大数据时代电力企业内部审计信息化问题窥探 孙刚 等（52）
高校内部控制信息化系统建设路径研究 孙加洪 等（54）
水利水电工程征地移民存在的问题及解决措施 侯勇超 等（56）
基本建设内控程序中的风险分析和应对 袁金兰（58）
产业融合促进新动能培育的对策研究 魏嘉淇（60）
基于互联网+交通应用平台的信息资源与利用 李茂锦 等（62）
基层水管单位财务内部控制的现状和完善措施 陈美荣（64）
贫困地区非正规创业的驱动要素探析 谢丹丹（66）
浅谈公路施工质量控制及措施 冀有明（69）
徐州地区分散污水处理的几点思考和建议 吕宣惠（71）
建设项目可持续发展能力的研究与实证分析 郝亚琳（73）
建筑给排水施工管理分析 杨竞（75）
浅析中国移动财务报表 金宏 等（77）
传统营销模式企业如何实施圈层营销 施世蕾（79）
关于汉江生态经济带发展 LNG动力船水运的几点思考 李燕 等（81）
110kV变电站防雷装置保护措施研究 吴仕军 等（83）
直接空冷机组炉水 pH值降低氢电导率增大的风险与控制 洪冬霞（85）
输变电工程建设进度影响因素分析研究 尹琛（87）
基于故障树分析构建煤矿企业应急知识库 陈全 等（89）
岩土工程勘察设计与施工中水文地质问题探析 宋聚斌（92）
试析乡镇经济发展中的问题分析及对策 吕铁燕（95）
试析大数据背景下云会计应用于企业会计信息化的分析 田志国（97）
试论新时期下如何强化企业会计财务管理 周世龙（99）

* 价值链.供应链 *
基于价值链的公路工程造价审计研究 郭炳宝（101）
雄安新区建筑骨料供应模式研究 季土荣 等（103）
供应链管理在高速公路工程材料管理中的应用 朱峰（107）

* 功能载体创新 *
一种有限空间钢管桩拔桩施工方法 徐本春 等（109）
箱式变电站设计方案的优化与实现 王中杰（111）

价值工程
2019 年 12 月上旬刊（总第 546 期 / 第 38 卷）

1982 年创刊 2019 年 12 月 8 日出版

中国商界文联 会刊

中国技术经济研究会价值工程专业委员会
中国高等 教育学会 价值工程 分会

封面刊名题字: 袁宝华

—————————————————————————————————————————

主管单位:
河北省科学技术协会

主办单位:
河北省技术经济管理现代化研究会

—————————————————————————————————————————
总 编: 高志彪

总 编 室: 师瑞

电 话: 0311-87024742

—————————————————————————————————————————
编 辑 部: 马慧霞

刘英禄

电 话: 0311-83020178
0311-83036626

传 真: 0311-87024742
投稿信箱: vezzsbjb@163.com
网 址: www.vezzs.com
责任编辑: 高生明

封面设计: 王金军

版面设计: 韩宇红

—————————————————————————————————————————

国际标准连续出版物号: ISSN 1006-4311
国内统一连续出版物号: CN 13-1085/N
国内邮发代号: 18-2
国内订阅: 全国各地邮局

国内发行: 河北省报刊发行局

国外发行: 中国国际图书贸易总公司

印 刷: 廊坊市长岭印刷厂

—————————————————————————————————————————
编辑出版单位: 价值工程杂志社

社 址: 石家庄槐安西路 88号
邮 编: 050091
国内定价: 30.00元人民币

海外定价: 30.00美元

会刊

.Ⅰ.
万方数据



察尔森水库 2×630kN门机水袋注水法载荷试验的应用研究
苏东芳 等（113）

排桩加支护在某基坑工程中的设计与应用 孙淑萍 等（115）
基于固有频率提升的车载多媒体振动夹具有限元设计

徐浩（117）
CFRP约束矩形截面混凝土柱 周绍艳 等（120）
论高压脉冲轨道电路的研究与应用 赵红广（122）
埂埕大桥卵石、光板岩地层栈桥钢管桩施工技术 李刚（124）
浅谈特大桥挂篮施工测量控制要点 张吉成（128）
涨壳式中空锚杆抗冲击性能现场试验研究 陈琼 等（130）
用于钢桥面铺装的浇注式沥青混凝土研究现状 卢雨（132）
双曲线冷却塔风筒利用三脚架翻模施工技术 祁建峰（134）
基于 4G的农电台区设备智能监控系统设计与实现

张俊玮 等（136）
基于单片机的家用智能火灾报警器的设计 吴迎春 等（138）
主斜井高低道线路优化的研究与应用 王朋朋 等（140）
基于方差分析的高标号混凝土浇筑质量控制研究

郑和润 等（143）
生态护坡在城市河道堤岸防洪整治工程中的应用

刘文斌（145）
预处理橡胶集料混凝土性能研究现状 刘跃 等（149）
橡胶沥青应力吸收层复合防水式路面施工工艺研究

李超（151）
110kV输电线路防雷保护分析 马文英（153）
浅谈滁宁城际铁路转体施工 宋晓文（156）
基于 J2EE的生产型企业进销存管理系统的设计与实现

陈志刚（158）
高压富水大断面隧道防排水施工技术 唐智华（160）
一种多旋翼无人机发射的灭火弹及发射装置 曹艺隆 等（163）
架空线路金具的新型加固方案设计 余非（165）

* 价值应用 *
简析嵌入式控制芯片在机械设备自动化控制中的应用

张崇武 等（167）
基于情感分析与 LDA模型的网络舆情案例研究

董悦 等（169）
基于弹性分布式容器云架构的敏捷开发运维体系

丁之彦（172）
古建筑物虚拟现实漫游的实现 杨晓玉 等（174）
浅析紫外光固化技术在市政污水管道修复项目的应用

董小琴（176）
建筑垃圾在混凝土砌块生产中的应用研究 阳利君（178）
苏式风格的仿古建筑施工技术实践 王树新（180）
基于主成分分析的活性污泥中生物相识别技术的研究

韩美林 等（184）
紫外荧光法检测二氧化硫的影响因素分析 张春花 等（186）
关于引黄灌区泥沙资源利用的探讨 许生原（188）
移动高清视频直播系统在高职院校应用优势研究

王永斌 等（191）
AI技术在智能停车管理系统中的应用 陈香（193）
测绘新技术在测绘与地理空间信息获取中的应用

冯颜博（195）
基于 ARIMA模型的渭南市降水量趋势分析与预测

张改红（197）

基于一类抛物型方程的反问题 钱坤 等（200）
临床医学院研究生信息管理平台的应用 陈卫平 等（202）
针对二战考研读者的图书馆服务工作探析 李晓琴（204）
试析超滤膜技术在环境工程水处理中的应用 张琦东（206）
建筑工程混凝土的施工技术问题探究 许磊（208）
电力电气自动化技术在电力工程中的应用 陈恩来（210）
旧城街道市政景观提升设计研究与分析 李小嘎 等（212）
浅谈黄土边坡稳定性分析及防治技术研究现状 王婷茹（214）
高位悬挑钢结构施工与检测技术研究 江涛（216）
电气自动化技术在生产运行电力系统中的运用 刘礼家（218）
基于中欧案例的弹性社区与新型城市化的跨学科决策数据
管理研究 吴楠（220）

智能技术在电力系统自动化中的应用 岳连忠（222）
试析全光纤用电集抄信息传输系统 孙航 等（224）
TST碎石伸缩缝在城市立交桥梁中的应用 王畅 等（226）
游戏化对用户参与意向的影响探析 李变变 等（228）
地震作用下楼梯对框架结构抗震性能的影响 张锴（231）
基于 Access数据库的爆破评估及监理系统运用

陈宏涛 等（233）
浅析双层连铺技术在路面基层中的应用 张平（236）
“双 8字”型无碳小车循迹原理中的几何关系研究

宋恺殷 等（238）
三维激光扫描和 SU技术在古建筑测绘中的应用

张晨颐 等（241）
PHM技术在军港防护拦阻系统中的应用 徐晟雨 等（244）
神府煤的煤质特性对水煤浆成浆性的影响 田锋（246）
非稳定渗流场对黏土心墙坝坝坡及心墙稳定的影响分析

袁浩瀚 等（248）
建筑工程绿色节能施工技术研究 邓新华（251）
基于单孔波形叠加的微差爆破降振研究 张家铭 等（253）
低碳经济视角下的新型公交系统选型研究 李玮玮（258）
建筑工程施工安全管理中 BIM技术的应用研究

黄桂林 等（261）
基于模糊数学和 Geo-Studio的滑坡稳定性综合评价

梁卫 等（264）
电力营销低压业扩工单的线上审批应用实践 程静（268）
LCD改进算法在模拟电路故障诊断中的应用研究

盛沛 等（270）
DCS在火力发电厂脱硫系统中的应用及实施 汪磊（273）
营销茶艺的理论研究与应用模式设计 范春梅 等（275）
建筑垃圾再生混合料在路基项目中的应用探讨 谭孝源（277）
建筑施工项目管理中 BIM技术的应用研究 杜文辉（280）
航空相机防霉防潮研究 雷晓雨（282）

* 工业工程 *
基于 SLP的设施布局与物流系统优化原理及实验方案研究

施宏伟 等（284）
* 理论综述 *

公允价值计量的应用研究文献综述 蔡军 等（287）
我国社区居家养老研究热点及趋势分析 罗向华 等（290）
企业社会责任、内部控制与品牌价值 秦德生（296）

郑重声明
1、本刊所刊载内容未经书面许可，任何部分不得以任何形式翻印、转载、复制，及存储于检索系统，提供给公众或私人使用。

2、来稿在 15 个工作日内给予回复录用与否，若未收到回复信息，请来信来电咨询稿件进展。来稿正常刊登周期为 3个月内，未录用者可自行处

理。请勿一稿多投，不涉及保密、署名无争议，请作者自留底稿，恕不退稿。

3、编辑部对来稿文章标题、内容、参考文献等保留删修权，不同意删修的稿件请在来稿中声明。

4、本刊已被“中国知网、万方数据数字化期刊群、中文科技期刊数据库”收录。凡向本刊投稿作者，若不同意在上述数据库收录，请在来稿注明。

.Ⅱ.
万方数据



CONTENTS

Value Engineering
(VE)

Fortnightly Issue

Started in 1982
Vol.38 12.a
﹙Sum No.546﹚

Published in Dec.8, 2019 ISSN 1006-4311
CN 13-1085/N

Printed by:
Changling Printing House,Langfang
Distributor:
Shijiazhuang Post Office
Subscriptions:
Chinese Local Post Office
Domestic Issue Code: 18-2
Domestic Single Price:
￥30.00
Overseas Single Price:

﹩30.00
Open Publishing

Chief Edior's Department:
Shi Rui
Editor:
Editorial Team of VE
Publisher:
Magazine Publishing House of VE
Address:
No.88 Huai'an Road, Shijiazhuang
Tel: ﹙0311﹚ 87024742
E-mail:
vezzsbjb@163.com

Inscribed:
Yuan Baohua
Executive Editor-in-chief:
Gao Zhibiao
Manager:
Hebei Association for
Science and Technology
Sponser:
Hebei Institute of
Technology Economy and
Modern Management

VALUE MANAGEMENT
1 Research on the Present Situation and Countermeasures of the Transformation of Scientific and Technological Achievements in
Colleges and Universities ZHANG Qing-li，et al.
3 Research on Problems and Countermeasures of Performance Budget Evaluation System in Chinese Higher Education Institutions

CHENG Qiao-ling，et al.
6 The Importance of Hydrogeology on Coal Mine Water Control Work LI Xiao-lei
8 Analysis on the Countermeasures of Enterprise Financial Risk Prevention and Control WU Jian-xin
10 The Development of Information Productivity under the Background of New Era MA Hong-yan
12 On the Fault and Maintenance Management of Machine-made Sand and Gravel Processing Equipment CHEN Jie
15 The Application Status and Countermeasures of Management Accounting in Enterprise Management ZHANG Cheng-hua
17 Construction Management of Low-level Radioactive Wastewater Treatment Project LI Zong-fang
19 The Influence of Intellectual Capital on the Enhancement of Science and Technology Innovation Ability in Henan Province

GUO Jing，et al.
21 Optimization of Passenger Train Grouping Structure and Operation Plan to Improve Transportation Efficiency SUN Xiao-yu
23 Research on the Innovation and Development of Enterprise Business Model under the Shared Economy YANG Lin
25 Analysis on the Main Points of Quality Control of Heating Surface Installation of Power Station Boiler NIU Hui
27 On the Problems and Solutions of the Social Management of Retirees QU Ming-xing
30 Study on the Radiation Effects of College Students' Tourism Behavior ZHANG Xiao-yan
33 Discussion on the Key Issues and Countermeasures of the Whole Process Management of Engineering Cost WANG Xiao-jing
35 Research on Measurement Payment Work in Highway Engineering Contract Management SU Jun-dong
37 Discussion on the Construction Management of Pavement Project ZHANG Li-li
39 Analysis on the Key Preparation Points of Project Bidding Plan in PPP Mode LI Xin
42 Analysis on Dynamic Management and Control of Construction Engineering Cost CHEN Ying
44 The Experience and Enlightenment of the Integration of Rural One, Two and Three Industries in Developed Areas JIN Yu
46 Research on Risk Prevention of Social Capital under PPP TAN Qi-qi，et al.
48 Risk Management and Control of Material Procurement in Construction Enterprises ZHAO Wei
50 Cause Analysis and Countermeasures of Coal Mine Blasting Accidents WU Jia
52 Exploration on the Internal Audit Informationization of Power Enterprises in the Big Data Era SUN Gang，et al.
54 Research on the Construction Path of University Internal Control Informatization System SUN Jia-hong，et al.
56 Problems and Solutions for Land Acquisition and Resettlement of Water Conservancy and Hydropower Projects

HOU Yong-chao，et al.
58 Risk Analysis and Response in Capital Construction Internal Control Procedures YUAN Jin-lan
60 Countermeasure Research on Industrial Integration to Promote New Kinetic Energy Cultivation WEI Jia-qi
62 Information Resource Configuration and Utilization Based on Internet Plus Traffic Application Platform LI Mao-jin，et al.
64 The Status and Improvement Measures of Financial Internal Control of Grassroots Water Supply Units CHEN Mei-rong
66 Driving Factors of Informal Entrepreneurship in Poverty-stricken Areas XIE Dan-dan
69 Discussion on the Quality Control and Measures of Highway Construction JI You-ming
71 Several Deliberates and Suggestions about Decentralized Wastewater Treatment in Xuzhou City LV Xuan-hui
73 Research and Empirical Analysis for Sustainable Development Capacity of Building Projects HAO Ya-lin
.Ⅲ.
万方数据



75 Construction Management Analysis of Building Water Supply and Drainage YANG Jing
77 Analysis of Financial Statements of China Mobile JIN Hong，et al.
79 How to Implement Circle Marketing in Traditional Marketing Model Companies SHI Shi-lei
81 Thoughts on Developing LNG Power Ship Water Transportation in Hanjiang Ecological Economic Belt LI Yan，et al.
83 Research on Protection Measures for Lightning Protection Device of 110kV Substation WU Shi-jun，et al.
85 Risk and Control of Furnace Water pH Decrease and Hydrogen Conductivity Increase in Direct Air Cooling Unit HONG Dong-xia
87 Analysis and Research on the Influencing Factors of the Construction Progress of Power Transmission and Distribution Project

YIN Chen
89 Construction of Emergency Knowledge Base of Coal Mine Enterprises Based on Fault Tree Analysis CHEN Quan，et al.
92 Analysis of Hydrogeological Problems in Geotechnical Engineering Survey Design and Construction SONG Ju-bin
95 Analysis of Problems and Countermeasures in the Development of Township Economy LV Tie-yan
97 Analysis of the Application of Cloud Accounting in Enterprise Accounting Informationization under the Background of Big Data

TIAN Zhi-guo
99 How to Strengthen the Accounting and Financial Management of Enterprises in the New Period ZHOU Shi-long

VALUE CHAIN·SUPPLY CHAIN
101 Research on Highway Engineering Cost Audit Based on Value Chain GUO Bing-bao
103 Research on Building Aggregate Supply Mode of Xiong'an New Area JI Tu-rong，et al.
107 Application of Supply Chain Management in Highway Engineering Materials Management ZHU Feng

FUNCTION CARRIER INNOVATION
109 Construction Method for Pile Pulling of Steel Pipe Pile in Limited Space XU Ben-chun，et al.
111 Optimization and Implementation of Box Substation Design Scheme WANG Zhong-jie
113 Application Study on Load Test of 2×630kN Gantry Crane with Water Bag Filling Method in Chaersen Reservoir

SU Dong-fang，et al.
115 Design and Application of Row Pile and Support in a Foundation Pit Engineering SUN Shu-ping，et al.
117 The Design Optimization by FEA for Vehicle Media System Vibration Fixture XU Hao
120 CFRP Constrained Rectangular Section Concrete Column ZHOU Shao-yan，et al.
122 Research and Application of High Voltage Pulse Track Circuit ZHAO Hong-guang
124 Construction Technology of Steel Pipe Piles for Trestle and Light Slate Formations LI Gang
128 Essentials of Hanging Basket Construction Measurement Control of Super Bridge ZHANG Ji-cheng
130 Field Test Study on Impact Resistance of Shell-type Hollow Anchor CHEN Qiong，et al.
132 Research Status of Cast-in-place Asphalt Concrete for Steel Deck Pavement LU Yu
134 Hyperbolic Cooling Tower Air Duct Using Tripod Overturning Construction Technology QI Jian-feng
136 Design and Implementation of Equipment Intelligent Monitoring System Based on 4G in Agricultural Radio Area

ZHANG Jun-wei，et al.
138 Design of Home Intelligent Fire Alarm Based on MCU WU Ying-chun，et al.
140 Research and Application on Optimization of the High-Low Rail Lines in the Main Slant WANG Peng-peng，et al.
143 Research on Quality Control of High-grade Concrete Pouring Based on Variance Analysis ZHENG He-run，et al.
145 The Application of Ecological Slope Protection in the Flood Control Project of Urban River Bank LIU Wen-bin
149 Research Status of Pretreated Rubber Aggregate Concrete Performance LIU Yue，et al.
151 Study on Construction Technology of Composite Waterproof Pavement with Rubber Asphalt Stress Absorption Layer LI Chao
153 Analysis of Lightning Protection for 110kV Transmission Lines MA Wen-ying
156 On Swivel Construction of Chuning Intercity Railway SONG Xiao-wen
158 Design and Implementation of Manufactures Purchase Sales Inventory Management System Based on J2EE CHEN Zhi-gang
160 Study on Waterproof and Drainage Technology of Large Section Highway Tunnel in High Pressure Water-rich Zone

TANG Zhi-hua
163 Fire Extinguisher and Launching Device for Multi-rotor UAV CAO Yi-long，et al.
165 Design of New Reinforcement Scheme for Overhead Line Fittings YU Fei

VALUE APPLICATION
167 Brief Analysis of the Application of Embedded Control Chip in Mechanical Equipment Automation Control

ZHANG Chong-wu，et al.
169 Case Study of Internet Public Opinion Based on Sentiment Analysis and LDA Model DONG Yue，et al.
172 Agile Development Operation and Maintenance System Based on Elastic Distributed Container Cloud Architecture DING Zhi-yan
174 Realization of Virtual Reality Roaming in Ancient Buildings YANG Xiao-yu，et al.
176 Application Analysis of UV Curing Technology in Municipal Sewage Pipeline Repair Project DONG Xiao-qin

.Ⅳ.
万方数据



.Ⅴ.

178 Application Research of Construction Waste in the Production of Concrete Blocks YANG Li-jun
180 Construction Technology Practice of Su-style Antique Building WANG Shu-xin
184 Research on Bio-phase Identification Technology in Activated Sludge Based on Principal Component Analysis HAN Mei-lin，et al.
186 Analysis of Effects in the Measurement of Sulfur Dioxide Using UV Fluorescence ZHANG Chun-hua，et al.
188 Discussion on Utilization of Sediment Resources in Yellow River Irrigation District XU Sheng-yuan
191 Research on Application Advantages of Mobile HD Video Broadcasting System in Higher Vocational Colleges

WANG Yong-bin，et al.
193 Application of AI Technology in Intelligent Parking Management System CHEN Xiang
195 Application of New Surveying and Mapping Technology in Surveying and Mapping and Geospatial Information Acquisition

FENG Yan-bo
197 Analysis and Prediction of Precipitation Trend in Weinan City Based on ARIMA Model ZHANG Gai-hong
200 Evolutional Inverse Coefficient Problem by Optimization Method QIAN Kun，et al.
202 Application of Postgraduate Information Management Platform in Clinical Medical College CHEN Wei-ping，et al.
204 Exploration of Library Service for the Readers Taking Graduate Entrance Examination with the Second Time LI Xiao-qin
206 Analysis of the Application of Ultrafiltration Membrane Technology in Environmental Engineering Water Treatment

ZHANG Qi-dong
208 Research on Construction Technology of Concrete in Construction Engineering XU Lei
210 Application of Electric Power Automation Technology in Power Engineering CHEN En-lai
212 Research and Analysis on the Promotion Design of Municipal Landscape in Old City Street LI Xiao-ga，et al.
214 Discussion on Stability Analysis and Control Technology of Loess Slope WANG Ting-ru
216 Research on Construction and Detection Technology of High Cantilever Steel Structure JIANG Tao
218 Application of Electrical Automation Technology in Production and Operation of Power System LIU Li-jia
220 A Study on the Data Management of Interdisciplinary Decision-making of Resilient Community and New Urbanization in
China and Europe WU Nan

222 Application of Intelligent Technology in Power System Automation YUE Lian-zhong
224 Analysis of All-fiber Power Meters Collecting Information Transmission System SUN Hang，et al.
226 Application of TST Gravel Expansion Joint in Urban Interchange Bridge WANG Chang，et al.
228 Exploring the Impact of Gamification on User Engagement Intentions LI Bian-bian，et al.
231 Influence of Stairs on Seismic Performance of Frame Structures under Earthquake ZHANG Kai
233 Blasting Evaluation and Supervision System Application Based on Access Database CHEN Hong-tao，et al.
236 Analysis of the Application of Double-layer Continuous Paving Technology in Pavement Base ZHANG Ping
238 Study on Geometric Relations in the Tracking Process of Double-8-Character Carbon-Free Car SONG Kai-yin，et al.
241 Application of 3D Laser Scanning and SU Technology in Surveying and Mapping of Ancient Architecture ZHANG Chen-yi，et al.
244 Application of PHM Technology in Navy Port Protection and Blocking System XU Sheng-yu，et al.
246 Effect of Coal Quality Characteristics of Shenfu Coal on Slurryability of Coal Water Slurry TIAN Feng
248 Analysis of Influence of Unsteady Seepage Field on Stability of Clay Core Wall Dam Slope and Core Wall YUAN Hao-han，et al.
251 Research on Green Energy-saving Construction Technology of Construction Engineering DENG Xin-hua
253 Study on Vibration Reduction of Millisecond Blasting Based on Single Hole Waveform Superposition ZHANG Jia-ming，et al.
258 Research on New Public Transit System Selection from the Perspective of Low-carbon Economy LI Wei-wei
261 Research on the Application of BIM Technology in Construction Safety Management HUANG Gui-lin，et al.
264 Comprehensive Evaluation of Landslide Stability Based on Fuzzy Mathematics and Geo-Studio LIANG Wei，et al.
268 Application Practice of Online Approval for Expansion of Power Marketing Low-voltage Industry CHENG Jing
270 Research on Fault Diagnosis Method of Analog Circuits Based on Improved LCD Algorithm SHENG Pei，et al.
273 Application and Implementation of DCS in Desulfurization System of Thermal Power Plant WANG Lei
275 Theoretical Research and Application Model Design of Marketing Tea Art FAN Chun-mei，et al.
277 Discussion on Application of Construction Waste Recycled Mixture in Subgrade Project TAN Xiao-yuan
280 Application Research of BIM Technology in Construction Project Management DU Wen-hui
282 Research on Anti-mildew and Anti-moisture of Aviation Camera LEI Xiao-yu

IE
284 Study on the Principle and Experimental Scheme of the Facility Layout and Logistics System Optimization Based on SLP

SHI Hong-wei，et al.
THEORETICAL REVIEW

287 A Review of the Literature on the Application of Fair Value Measurement CAI Jun，et al.
290 Analysis on the Research Trends and Hotspots of Community Home Endowment in China LUO Xiang-hua，et al.
296 Corporate Social Responsibility, Internal Control and Brand Value QIN De-sheng

万方数据


